
 

Zápis 

z  V.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice - Krásna  konaného dňa  26. septembra 2023 

 

 

Prítomní :        podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnený : Ing. František Klik 

 

K bodu  1 :  Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

Starosta privítal prítomných a otvoril rokovanie miestneho zastupiteľstva (ďalej MZ). 

Informoval, že poslanec Ing. František Klik sa ospravedlnil za neúčasť, poslanec Ing. Ján  

Kubička príde neskôr. Konštatoval, že prítomných je 5 poslancov a rokovanie je 

uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice určil  Luciu Študencovú a Ing. Patrika Gordoňa. 

MZ bol predložený nasledovný program :  

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

5. Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

6. Správa o činnosti starostu mestskej časti 

7. Výročná správa mestskej časti Košice-Krásna za rok 2022 

8. Stanovisko hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Krásna  k  úveru 

9. Podpora formou úveru pre obce a vyššie územné celky podľa zákona 

o Environmentálnom fonde 

10. Informácia o pripravovaných projektoch 

11. Interpelácie  

12. Rôzne  

13. Záver   

Hlasovanie za predložený program: 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,  Ing. Peter Kubička, Mgr. Jarmila Matisová,   

       Lucia  Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

K predloženému návrhu programu neboli vznesené žiadne pripomienky, a preto je program 

MZ schválený v predchádzajúcom hlasovaní.  

Uznesenie:  

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje  program rokovania: 

 

1.   Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania 

2.   Voľba návrhovej komisie  

3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

5.   Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

6.   Správa o činnosti starostu mestskej časti 



7.   Výročná správa mestskej časti Košice-Krásna za rok 2022 

8.   Stanovisko hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Krásna  k  úveru 

9.   Podpora formou úveru pre obce a vyššie územné celky podľa zákona   

      o Environmentálnom fonde 

10.  Informácia o pripravovaných projektoch 

11.  Interpelácie  

12.  Rôzne  

13.  Záver   

K bodu  2 :  Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí :  František Jurčo – predseda, Ing. Petr Kubička, Ing. Ján 

Kubička  -  členovia.  K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice volí  návrhovú komisiu v zložení :   František Jurčo 

– predseda, Ing. Petr Kubička, Ing. Ján Kubička  -  členovia. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,  Ing. Peter Kubička,  Mgr. Jarmila Matisová,  

         Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu  3:  Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí MZ vykonal pre 

neprítomnosť zástupcu starostu poslanec Ing. Patrik Gordoň. Konštatoval, že uznesenia 40-50 

sú splnené, ostatné sú v procese plnenia. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie : 

Za: Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo, Ing. Peter Kubička, Mgr. Jarmila  Matisová,  

        Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 4 :  Správa veliteľa Mestskej polície – stanice Nad Jazerom  

Veliteľ polície sa ospravedlnil za neúčasť na rokovaní. Na miestny úrad doručil správu 

o činnosti MsP Nad jazerom v MČ Košice-Krásna za obdobie od 15.6. do 24.9.2023, ktorá bola 

predložená poslancom MZ. Proti prevzatá správy starosta osobne požiadal veliteľa o častejšiu 

kontrolu kruhového objazdu a aby autám MsP neparkovali za MÚ, ale na parkovisku pred 

budovou MÚ 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 



zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu  veliteľa Mestskej polície-

stanice Nad jazerom 

 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo, Ing. Peter Kubička,  Mgr. Jarmila  Matisová,   

         Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 5 : Správa o činnosti poslanca mestského zastupiteľstva 

Ing. Vladimír Saxa –  zúčastnil sa na zasadnutí mestského zastupiteľstva, komisií a radách. 

Predložil interpeláciu ohľadom cestného mosta cez rieku Hornád v Krásnej ( zlý stav, chýbajúce 

poklopy)- odpoveď je zverejnená na webe mesta Košice s vyjadrením, že most je po technickej 

stránke v poriadku s čím vyjadril nesúhlas a žiadal prehodnotenie.  

 

❖  O 17.07 hod. vošiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Ján Kubička 

 

Mesto zriadilo neziskovú organizáciu Business Košice s rozpočtom 140 tis. EUR pre potreby 

mesta v prípade vysporiadania pozemkov -nesúhlasili s tým viacerí poslanci. Do rady MŠ Pod 

gaštanmi boli schválení: František Jurčo a Katarína Chovanová. Majetková komisia riešila 

vysporiadanie pozemkov – žiadosť rodiny Feckovej bola prerokovaná opakovane- zvažovali sa 

3 možnosti : 1. kúpia obidve parcely, ale nebolo by možné dať osobitný zreteľ, 2. kúpia len 

parcelu susediacu priamo s ich pozemkom s právom prechodu mesta na mestský pozemok, 3. 

kúpia len parcelu susediacu priamo s ich pozemkom, ohľadom predaja  druhej parcely mesto 

osloví  majiteľov susediacich pozemkov. Ani jedna možnosť nebola schválená radou primátora. 

Na dopravnej komisii plánuje požiadať hlavného kontrolóra o kontrolu údržby ciest v Krásnej 

v súvislosti s dodržiavaním zákona o cestnej premávke. Dal 3 požiadavky za celé mesto Košice  

a 3 za MČ Košice-Krásna, napr.  Ukrajinská-rekonštrukcia aspoň čiastočná, cestný most, 

obchvat Krásnej, dokončenie Slaneckej. 

Rozprava: 

Ing. Patrik Gordoň – k vysporiadaniu pozemku Feckovcov navrhuje, aby súvislosti vysvetlili 

služobne straší zamestnanci. Pán primátor zrejme nevie vyhodnotiť o čo sa jedná. Trvá to už 

dlho. 

Starosta – má informáciu, že by sa to malo pohnúť ďalej. Takýto problém je aj u pani Petríkovej 

a pozemok za mostom na konci asfaltového cyklochodníka. – informácie poslal p. Saxovi a p. 

Karafovi na mesto. Má informáciu, že MŠ Pod gaštanmi by sa mohla zapojiť do výzvy na 

rekonštrukciu. 

Ing. Vladimír Saxa – škôlku už raz pripomínal na zastupiteľstve, na čo dostal odpoveď, že 

mesto si vie predstaviť aj zánik niektorých škôlok. 

Starosta – ohľadom škôlky rozprával už s viacerými ľuďmi z magistrátu, vie o tom aj p. 

Čontofalský z právneho. Určite je potrebné rekonštrukciu škôlky podporiť. S p. Saxom začali 

podnikať kroky k vysporiadaniu hasičskej zbrojnice, aby sa previedla na mestskú časť. 

Ing. Ján Kubička – položil otázku, či cesta na Košickú Polianku po rekonštrukcii je niekoho 

majetkom. Keďže tam jazdia veľké autá, nový asfalt sa na krajniciach ničí a neodteká voda. 

Bolo by potrebné aspoň vyčistiť krajnice, aby sa cesta neznehodnotila.    

Ing. Vladimír Saxa -  v zmysle zákona je cesta v majetku obce Košická Polianka ako obecná 

komunikácia.  

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 



zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu o činnosti poslanca 

mestského zastupiteľstva. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,   Ing. Peter Kubička, Ing. Ján Kubička,   

          Mgr. Jarmila  Matisová,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 6 :  Správa o činnosti starostu mestskej časti 

Starosta –  informoval prítomných o svojej činnosti, dôležitých rokovaniach a stretnutiach za 

obdobie  od 20.6. do 20.9.2023 : 

- Organizácia a účasť na podujatí Deň otcov- opekačka pri sútoku Hornádu a Torysy 

- Organizácia a účasť na podujatí Súťaž o najlepšiu Krasňanskú polievku a Futbalový turnaj      

   o pohár starostu. 

- Pracovné stretnutie s generálnym riaditeľom VVS a.s. 

- Účasť na zasadnutí Komisie pre kultúru a šport MZ MČ 

- Zasadnutie správnej rady Kaštieľ Krásna n.o. 

- Pracovné stretnutie s primátorom mesta Lipany – športová hala 

- Stretnutie so zástupcami Slovenskej pošty ohľadom umiestnenia balíkoboxu v našej MČ 

- Oslava dňa Krásnej  

- Stretnutie s FK Krásna – príprava na novú sezónu 

- Účasť na kontrolných dňoch rekonštrukcie Domu nádeje 

- Účasť na rokovaniach komory miest ZMOS 

- Pravidelné stretnutia s klubom seniorov 

- Stretnutie s riaditeľkou ZŠ s MŠ sv. Marka Križina 

- Účasť na otvorení nového školského roka 

- Účasť na rade starostov 

- Účasť na komisii dopravy na magistráte mesta Košice 

- Účasť  na zasadnutí mestského zastupiteľstva    

- Stretnutie na Arcibiskupskom úrade Košice s p. Jackom ohľadom zapojenia sa do výzvy na  

  rekonštrukciu ZŠ 

- Organizácia a účasť na púti k storočnému dubu 

- Účasť na 35.mimoriadnom zasadnutí ZMOS 

- Organizovanie Krasňanskej kvapky krvi 

Bez rozpravy.  

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie správu o činnosti starostu mestskej 

časti 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,   František Jurčo,   Ing. Peter Kubička,  Ing. Ján Kubička,  

          Mgr. Jarmila Matisová, Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 7 :  Výročná správa  mestskej časti Košice- Krásna za rok 2022 

Starosta -  správa bola poslancom doručená ako súčasť materiálov na rokovanie a bola 

poslancom doručená. 

Bez rozpravy.  



Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie Výročnú správu  mestskej časti 

Košice-Krásna za rok 2022. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,   František Jurčo,   Ing. Peter Kubička,  Ing. Ján Kubička,  

          Mgr. Jarmila Matisová, Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 8 :  Stanovisko hlavnej kontrolórky mestskej časti Košice-Krásna k úveru  

Ing. Gabriela Šimonovičová – úver z Environmentálneho fondu vo výške 156 487,81 € bude 

použitý na rekonštrukciu verejného osvetlenia v MČ. Doba splácania je 20 rokov, úroková 

sadzba je 0,1%. Vzhľadom k tomu, že MČ má len jeden úver a vieme o tom, že úver od mesta 

Košice sa nebude splácať- je nám  odpustený, MČ spĺňa všetky podmienky- nie sme 

zaúverovaný. Čerpaním nového úveru sa nám ročné splátky navýšia o 7824 €. Orientačná výška 

ročných splátok v roku 2023 je 33 229 €. V prípade čerpania nového úveru sa ročné splátky 

v roku 2023 navýšia na 41 168 €. Konštatuje, že MČ spĺňa všetky podmienky a odporúča MZ 

zobrať  jej stanovisko na vedomie a následne schváliť čerpanie úveru. 

Starosta – doplnil informáciu,  že Rada ZMOS vyrokovala s terajšou vládou  odpustenie úveru- 

bola to tzv. covidová pôžička.  

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

mestskej časti Košice - Krásna k dodržiavaniu podmienok: 

a) na prijatie návratných zdrojov financovania investície v zmysle podmienok špecifikácie 

Environmentálneho fondu, zameranej na modernizáciu a rekonštrukcia verejného 

osvetlenia v mestskej časti  Košice- Krásna; 

b) na prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 156 487,81 EUR, 

zabezpečeného blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok 

špecifikácie podpory formou úveru pre Obce a Vyššie územné celky. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,   Ing. Peter Kubička, Ing. Ján Kubička,   

          Mgr. Jarmila  Matisová,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 9 :  Podpora formou úveru pre obce a vyššie územné celky podľa zákona 

o Environmentálnom fonde 

Starosta – uznesenie je formulované podľa požiadaviek Environmentálneho fondu, takže je 

potrebné schváliť realizovanie investícií aj prijatie úveru.  

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 



zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho 

fondu vo výške vo výške 156 487,81 EUR, zabezpečeného blankozmenkou na financovanie 

investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre Obce a Vyššie územné 

celky. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,   Ing. Peter Kubička, Ing. Ján Kubička,   

          Mgr.    Jarmila   Matisová,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice schvaľuje realizáciu investície v zmysle podmienok 

špecifikácie Environmentálneho fondu  – zameranej na modernizáciu a rekonštrukcia verejného 

osvetlenia v mestskej časti  Košice- Krásna, spolufinancovanie 5% v Mestskej časti Košice - 

Krásna vo výške vo výške 156 487,81 EUR EUR. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň,  František Jurčo,   Ing. Peter Kubička, Ing. Ján Kubička,   

          Mgr.    Jarmila   Matisová,  Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

K bodu 10 :  Informácia o pripravovaných projektoch 

Starosta – informoval o pripravovaných projektoch a projektoch v procese realizácie, ktoré 

chceme realizovať zo zdrojov MIRRI alebo cez iné výzvy: 

- ihrisko Rodinka v lokalite IBV Pri mlyne  - schválené, je v procese realizácie 

- je podaná žiadosť na rekonštrukciu ihriska na Golianovej ulici a v lokalite Na Hore – v tejto  

   výzve sme neboli úspešní, ale skúsime to znova 

- podaná žiadosť na KSK- futbalový turnaj Memoriál Františka Klika- schválené 

- podaná žiadosť na rekonštrukciu ZŠ - 4 pavilóny - podmienkou je mať stavebné povolenie-  

   už ho máme a dokladáme k žiadosti 

- podaná žiadosť na zriadenie MOPS-rómske hliadky 

- podaná žiadosť o poskytnutie sumy 80 600  €- náklady súvisiace so situáciou na Ukrajine-  

   rokované na rade starostov, že veľké mestské časti, ktoré dostanú viac, dofinancujú malé  

   mestské časti. Niektoré MČ však už od tejto dohody cúvli. 

Bez rozpravy. 

Návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo  mestskej časti Košice - Krásna v zmysle zákona NR SR číslo 479/2010 

Z. z. o obecnom zriadení, zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

zmien a doplnkov a Štatútu mesta Košice berie na vedomie  informácie starostu 

o pripravovaných projektoch mestskej časti Košice-Krásna. 

Hlasovanie : 

Za:  Ing. Patrik Gordoň, František Jurčo,   Ing. Peter Kubička, Ing. Ján Kubička,   

           Mgr. Jarmila  Matisová, Lucia Študencová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

 



K bodu 11, 12 : Interpelácie, rôzne 

Mgr. Jarmila Matisová – oslovil ju obyvateľ z lokality Na Hore p. Varga v súvislosti 

s bezpečnosťou jazdy na kolobežkách a navrhol v spolupráci s políciou a školou zorganizovať 

k tomuto problému prednášku.  

Starosta – navrhol stretnutie kultúrnej a športovej komisie pre zabezpečenie blížiacich sa 

podujatí – 25. výročie Krasňanky, Mikuláš, a pod. Navrhuje najbližší termín stretnutia 

poslancov 6.11.2023- príprava materiálov na nadchádzajúce zasadnutie MZ. 

 

Poslanci nepredložili žiadne interpelácie. 

 

K bodu 13 : Záver 

Starosta   sa poďakoval  všetkým prítomným za účasť a ukončil V. zasadnutie  MZ. 

 

 

Košice- Krásna, 9.10.2023 

 

 

Zapísala :  Marta Petrušová 

 

 

 

Overovatelia :   Lucia Študencová 

 

      Ing. Patrik Gordoň 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Tomko, starosta 

  

 

 


